
Zápis z jednání zástupců OS Vratislavice – Kořenovská, o.s.  na

Magistrátu města Liberce u nám. Rutkovského 30.5.2011

Účastníci: L. Zít, J. Shejbalová, M. Hájek, J. Kult (za OS VK), Ing. Jana Skalická, 
za OS Proseč paní Drašarová a pan Bílek

Datum a místo konání: 30.5.2011, 16:00 historická budova Magistrátu

Projednané body:

1. Seznámení nám. Rutkovského se situací (L.Zít) 

Naše OS založeno na obranu proti stavbě navrhované komunikace, Na Horní Proseči
je plánována výstavba sídliště, navrhovaná komunikace by měla být rychlým
spojením do Liberce. Občanské sdružení na Horní Proseči ji také odmítá.

2. Naše petice na vratislavickou radnici 380 podpisů, námitka proti ÚP 858 podpisů

3. Ing. Rutkovský byl seznámen s odmítavým stanoviskem obyvatel Kořenovské ulice,
jakož i zastupitelstva Vratislavic nad Nisou k propojení nové komunikace na Horní
Proseč

4. Ing. Rutkovský obhajoval plánovanou komunikaci přes Horní Proseč nutností řešení
dvou rizikových úseků v oblasti Horní Proseče. Po dotazech a zpochybňování přislíbil
zaslat odborné vyjádření k těmto dvěma sporným úsekům. 

5. Ing. Rutkovský slíbil, že  předloží odůvodnění, proč byla tato komunikace zařazena
mezi veřejně prospěšné stavby.

6. Ing Rutkovský připustil, že tato komunikace není přínosem pro Liberec, ale má na ni
zájem krajský úřad, v jehož kompetenci jsou meziměstské komunikace

7. I dva členové občanského sdružení z Horní Proseče, kteří byli přítomni jednání,
vyjádřili svůj odmítavý postoj k této komunikaci i ze strany obyvatel Horní Proseče.
Podle jejich mínění by se mělo budoucí nové sídliště co nejkratší cestou napojit na již
stávající páteřní komunikaci (Prosečská – Tanvaldská) a ne vést silnici několik
kilometrů stávající zástavbou. Projekt na svedení dopravy z plánovaného sídliště
přímo na Prosečskou ulici již v minulosti existoval.

8. Ing Rutkovský požádal, aby mu bylo zprostředkováno pozvání na jednání výboru
územního plánování v Jablonci nad Nisou  (22.06.2011).

9. Čekáme na přislíbená vyjádření a výsledek jednání v Jablonci nad Nisou.

Ve Vratislavicích nad Nisou, 30.5.2011

zapsal M.Hájek


